
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 17. september 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 730
Hvordan forholder ministeren sig til, at patienter må vente i op til to år på forundersøgelse 
på Ortopædkirurgisk Ambulatorium på Næstved, Slagelse, Ringsted Sygehuse, og hvad 
agter ministeren at gøre for at sikre den nødvendige kapacitet på afdelingerne og ned-
bringe ventetiderne? Og hvordan vil ministeren sikre, at patienterne får bedre hjælp og 
bistand, så de ikke bliver kastebold i sundhedssystemet? Der henvises til artiklen: ”Hanne 
kan først komme til lægen om to år: - De har ikke taget mig seriøst”, sn.dk, 12/9-24

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter Skaarup (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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